
PROTOKÓŁ  Nr 2/2024
        
        z posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki  Społecznej
     Rady Miasta Płocka, które  odbyło  się  w  dniu 20 czerwca 2024 roku

 Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godz.15.30

 Posiedzenie  zakończyło się  o  godz. 16.10

Stan członków Komisji – 9

Obecnych – 9

Lista obecności radnych Rady Miasta  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta
    Płocka z 21 marca 2024 roku.
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).
4. Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla
   organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie
   projekty otrzymały dofinansowanie, kwoty dofinansowania, które organizacje i dlaczego nie 
   otrzymały).
5. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
    Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji 
    za 2023 rok.
6. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,
3) szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  terminu  zapłaty  lub

rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych o charakterze
cywilnoprawnym  i  niepodatkowych  należności  budżetowych  o  charakterze
publicznoprawnym,  przypadających  Gminie  –  Miasto  Płock  lub  jej  jednostkom
organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis i pomocy publicznej w
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc publiczną
oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67),

4) ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz
nadania regulaminu konkursu o przyznanie stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta
Płocka dla młodzieży (druk nr 68),

5) dokonania  oceny  stanu  bezpieczeństwa  przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia
przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69).

6) przyjęcia pracy stałych Komisji  Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia
2024 roku (druk nr 70),

7) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia
2024 roku (druk nr 71).

8) WRZUTKA: w sprawie przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z
Mapą Potrzeb Zdrowotnych (druk nr 72).

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia.

1



Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  powiedziała:  „Dzień  dobry  rozpoczynamy  drugie  posiedzenie  komisji  Edukacji,
Zdrowia i Polityki Społecznej. Chciałam bardzo serdecznie powitać osoby, które są z nami w
auli  ratusza  jak  również  te,  które  dołączają  do  obserwowania  obrad dzisiejszej  komisji  za
pośrednictwem łącza on-line. Witam serdecznie panów prezydentów, Pana sekretarza, Pana
skarbnika,  dyrektorów  poszczególnych  wydziałów  merytorycznych  Urzędu  Miasta  Płocka.
Serdecznie  Witam radnych członków tejże  komisji,  mieszkańców Płocka  i  wszystkie  osoby,
którzy śledzą dzisiejsze obrady. Szanowni Państwo jest to drugie posiedzenie tejże komisji w
tej kadencji, widzę, że skład naszej rady praktycznie nie zmienił się dlatego myślę, że obrady
będą równie  owocne jak  w poprzedniej  kadencji  czego sobie  i  Państwu bardzo serdecznie
życzę. Zanim zaczniemy dzisiejsze posiedzenie bardzo proszę Państwa radnych członków tejże
komisji  o potwierdzenie swojej obecności, dziękuję bardzo. Do porządku dzisiejszych obrad
poproszę  Państwa  o  wprowadzenie  WRZUTKI:  pomieszczonej  na  druku  nr  72   w  sprawie
przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą Potrzeb Zdrowotnych.
Poddaje tą prośbę pod głosowanie.”

W  wyniku  głosowania  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  wprowadzenie  do  porządku  obrad
druku nr 72.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się,  
2- brak głosu.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się,  
1- brak głosu.

Ad. pkt 2

Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej
Rady Miasta  Płocka z 21 marca 2024 roku.

Pani  radna Daria  Domosławska  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej przedstawiła protokół z  posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej
Rady Miasta Płocka zamieszczony wcześniej w programie Esesja.  Następnie, z powodu braku
uwag ze strony członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.
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Ad. pkt 3

Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2024 (od sierpnia do grudnia).

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Czy Państwo radni mają jakieś uwagi, czy chcieliby coś dodać nie
widzę zgłoszeń zatem poddaje materiał pod głosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 4

Informacja na temat rozstrzygniętych na 2024 rok otwartych konkursów ofert dla
organizacji pozarządowych – porównanie z rokiem 2023 (które organizacje i na jakie
projekty  otrzymały  dofinansowanie,  kwoty  dofinansowania,  które  organizacje  i
dlaczego nie otrzymały).

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Zachęcam do dyskusji do zadawania pytań, myślę, że Państwo radni i
osoby  zainteresowane  dzisiejszymi  obradami  zapoznały  się  z  tym  bardzo  obszernym
materiałem. Jest to materiał, który poddawany jest pod dyskusję każdego roku dotyczy roku
poprzedniego. Ja ze swojej strony powiem, że ten trzeci sektor organizacje pozarządowe w
Płocku reprezentują wszechstronne obszary praktycznie nie ma dziedziny w której nie działały
by organizacje pozarządowe lub też stowarzyszenia skupiają te organizacje wiele wolontariuszy
wiele osób które całym sobą oddają swoje serce, aby realizować z jednej strony wsparcie dla
innych  osób  działamy jako  organizacje  nie  tylko  w  odniesieniu  do  osób  dorosłych,  dzieci,
seniorów,  ale  także  jest  to  obszar  ochrony  środowiska,  ochrony  zwierząt,  wsparcia  tych
najsłabszych osób. Jest to na pewno ten obszar wsparcia dla organizacji  pozarządowych w
postaci konkursów, który daje im szansę na funkcjonowanie. Ja ze swojej strony będę miała
taką gorąca prośbę na stronie trzeciej w tym zestawieniu pojawiają się środki przyznane w
konkursach między innymi na funkcjonowanie klubów profilaktyki środowiskowej. Ja zwracałam
się z prośba już kilkukrotnie, aby pozycje w której wskazywane są środki przekazywane na
działania  klubu  profilaktyki  środowiskowej  „Promyczek  i  Pszczółki”  rozdzielać,  ponieważ
wielokrotnie docierają takie informację, że to finansowanie wygląda na bardzo bardzo duże a w
tym jednym wierszu znajdują się tak jakby dwa kluby profilaktyki środowiskowej a w bieżącym
materiale treść zapisu brzmi klub profilaktyki środowiskowej „Promyczek i Pszczółki” dla wielu
osób jest to niezrozumiałe i generuje niepotrzebne domysły.”

Pani  Marzenna Kapuścińska  Dyrektor Wydziału Kultury i Wspierania Inicjatyw Społecznych
powiedziała: „Wykazujemy tą ofertę w jednym wierszu z uwagi na to, że jest to jedna oferta
nie jest to rozdzielone na dwie różne oferty a pokazujemy tutaj projekty w zasadzie oferty
składane przez poszczególnych oferentów, więc wymagało by to od nas podzielenia jednej
oferty według naszej wiedzy co mogłoby nie być precyzyjne. Rzeczywiście są tu prowadzone
dwa kluby profilaktyki środowiskowej dokument jest jeden wykazujemy tu każdy dokument
który wpływa do referatu oddzielnie, ale być może gdzieś tam w gwiazdce.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Tylko kluby a w zapisie jest klub profilaktyki i stąd może być może
literówka, ale dziękuję bardzo za uzupełnienie.”
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W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 5

Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego
realizacji za 2023 rok.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Rozpoczynam dyskusję, zachęcam do zadawania pytań bardzo proszę
Pani przewodnicząca Małgorzata Struzik.”

Pani radna Małgorzata Struzik powiedziała: „Pani przewodnicząca, Szanowni Państwo bardzo
dziękuję za ten obszerny materiał dużo pokazał jak wiele samorząd miasta Płocka robi dla ludzi
wykluczonych, bo można tak to nazwać ludzi, którzy korzystają ze środków psychoaktywnych
jak i  alkoholu  i  z  innymi  problemami np.  behawioralnymi.  Materiał  jest  bardzo obszerny i
pokazuje również to co Pani przewodnicząca była uprzejma powiedzieć jak wiele organizacji
pozarządowych  działa  w  sferze  społecznej  na  rzecz  społeczności  lokalnej  natomiast  nie
umiałam  sobie  znaleźć  takiej  informacji  ile  środków  z  budżetu  wojewody  mazowieckiego
samorząd  miasta  Płocka  otrzymał  na  realizację  programów  korekcyjno-edukacyjnych  dla
sprawców przemocy domowej, bo tak dużo mówię się o tej sprawie zmieniła się ustawa zmienił
się profil realizacji tych przedsięwzięć. Nie wiem, czy korzystamy z tych środków a jeżeli tak to
jaka to jest skala przedsięwzięcia?”

Pani  Agnieszka Busz Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw Społecznych powiedziała:  „Pani
przewodnicząca,  Szanowni  Państwo  program dla  sprawców przemocy  nie  wchodzi  w  skład
działań z zakresu profilaktyki uzależnień. Mamy Miejski  Program Przeciwdziałania Przemocy
Domowej i jest on realizowany przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej ma on swój budżet i
działania z zakresu takich programów korekcyjnych dla sprawców przemocy też są realizowane
natomiast  nie  korzystamy ze  środków Marszałka  Województwa Mazowieckiego  do  tej  pory
radziliśmy  sobie  sami,  ale  rozważamy możliwość  korzystania  z  tych  środków.  Wymaga  to
podjęcia  takich  czynności  typu  przygotowania  takiego  specjalnego  programu,  ale  tak
rozmawiamy o tym z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej, żeby z tych środków skorzystać
do tej pory nie korzystaliśmy. Dziękuję.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Ja ze swojej strony w imieniu komisji dziękuję bardzo za opracowanie
materiału,  dziękuje  wszystkim  osobom  zaangażowanym  w  realizacje  tych  wszystkich
przedsięwzięć, które są zawarte w materiale to jest temat bardzo drażliwy bardzo intymny a
jednak  pokazujemy jako  miasto  jak  wiele  w  tym obszarze  dzieje  się.  Jeszcze  raz  bardzo
serdecznie dziękuję i w takiej sytuacji bardzo proszę o pulpit do głosowania.

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 1- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.
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Ad. pkt 6

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych
uchwałach proponujemy  zwiększenie dochodów i wydatków o 3 mln. 959 tys. zł w tym dochody
bieżące rosną o 2 mln. 58 tys. zł majątkowe o 1 mln. 901 tys. zł. Wydatki bieżące rosną o 3 mln.
332 tys. zł natomiast majątkowe o 626 tys. zł. Takie największe jednostkowe zmiany dotyczą
zwiększenia dochodów z tytułu partycypacji  w kosztach remontu sięgacza ul.  Miodowej przez
jednego z  przedsiębiorców jednego z  deweloperów,  który  tam buduje  o  122 tys.  zł.  Kolejne
zwiększenie  dochodów  o  1  mln.  870  tys.  zł  z  tytułu  sprzedaży  nieruchomości.  Zwiększenie
dochodów również o 609 tys. zł,  ale również wydatków o 461 tys. zł  w zarządzie budynków
komunalnych. Zwiększenie dochodów w MZD o 142 tys. zł. Zwiększenie dochodów z opłat za
użytkowanie wieczyste o 150 tys. zł. Zwiększenie dochodów o 116 tys. zł z tytułu wpływu opłat za
pobyt osób z innych powiatów w naszym DPS-ie, ale po naszej stronie zwiększenie to 2,4 mln. Zł
wydatków również  za  płocczan  przebywających  w DPS-ach  w innych  powiatach.  Zwiększenie
dochodów o 300 tys. zł z tytułu opłat komunikacyjnych. Zwiększenie dochodów o 294 tys. zł z
najmu  pomieszczeń  w  budynkach  oświatowych  jednocześnie  zwiększenie  wydatków  w  tych
placówkach o 265 tys. zł. Zmniejszenie wydatków w tym roku co będzie skutkowało zwiększenie
wydatków w roku 2025 na nasadzenie zieleni 1 mln. 305 tys. zł oraz parki kieszonkowe 100 tys. zł.
To jest związane z tym, że te nasadzenia następują pod koniec roku odbiór jest na przełomie
listopada i grudnia a płatność jest w styczniu mówimy tu o przesunięciu płatności nie wykonania
tych nasadzeń. Zmniejszenie wydatków na dostosowanie budynku urzędu do wymogów ochrony
przeciwpożarowej  o  130  tys.  zł.  Zmniejszenie  wydatków  o  330  tyś.  zł  na  dokumentację
przebudowy ulicy Bartoszewskiego to jest znowu związane z oczekiwaniem na projektowanie S10,
która będzie wchodziła plan jest taki, że w granicach tych rond niedaleko Budmatu wtedy te drogi
które miały iść przy obwodnicy techniczne do dojazdów mogą trochę inaczej przebiegać czekamy
na  przyłączenie  S10  do  naszej  obwodnicy  i  wtedy  dopiero  będziemy  mogli  projektować.
Zwiększenie wydatków o 670 tys. zł na utrzymanie sieci kanalizacji deszczowej w tym 400 tys. zł
opłaty dla Wód Polskich. Zwiększenie wydatków o 500 tys. zł na dotację dla Muniserwisu na zakup
samochodu ciężarowego do 25 ton. Zwiększenie wydatków o 330 tys. zł na przebudowę ulicy
Szopena  i  to  jest  związane  ze  zmianą  geometrii  drogi  na  skrzyżowaniu  z  ulicą  Dworcową.
Zwiększenie wydatków o 500 tys. zł na zadaniu rowerem przez Góry to jest ta ścieżka rowerowa.
Wprowadzenie zadania modernizacja alejek na terenie parku północnego z kwota w tym roku 100
tys. zł. Zwiększenie wydatków o 120 tys. zł na promocję na międzynarodowym turnieju tańca i
mistrzostw  świata  w  tańcu  artystycznym.  Zwiększenie  wydatków  o  250  tys.  zł  na  zakup
samochodu.  Zwiększenie  wydatków  na  zakup  nieruchomości  o  693  tys.  zł  dotyczy  to
nieruchomości przy ulicy Szkolnej to co miało miejsce podjęcie uchwały w sprawie zakupu tej
nieruchomości na ostatniej sesji. Zwiększenie wydatków o 117 tys. zł na remont pomieszczeń oraz
wymianę sprzętu AGD po zalaniu piwnicy w Przedszkolu nr 33 i zmniejszenie wydatków w tym
roku i zwiększenie w przyszłym roku o 1 mln. 300 na ulicy Browarnej. To takie największe zmiany
jeśli jakieś pytania to postaramy się odpowiedzieć.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  powiedziała:  „Ja  mam pytanie  dotyczące  modernizacji  alejek  na  terenie  parku
północnego,  ponieważ  w  jednej  z  interpelacji  wyraziłam  głos  osób  aktywnych  sportowo
dokładnie tych, które uwielbiają maszerować z kijami do nordic-walkingu lub też truchtają po
terenie parku i poddaliśmy taki pomysł do rozważenia, żeby szerokie alejki zagospodarować w
ten sposób, że część z tej alejki przeznaczyć na część szutrową taką przyjazną dla stawów i
pytanie moje, czy ta modernizacja uwzględnia ten pomysł, czy będzie po prostu wymieniona
twarda część na twardą bez pozostawienia tej części szutrowej?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Powiem prawdę, że nie wiem jaki
jest pomysł sądzę, że tutaj dopytamy Pana dyrektora Gawina dla mnie mogłyby one być całe
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szutrowe wcale nie muszą być z kostki jeżeli byłoby to właściwie dokonane. Zawężanie tych alejek
może być dosyć trudne ze względu na to, że tam przejeżdżają samochody do wywozu śniegu, liści
Munisewisu i to był właśnie główny problem tych alejek, że były trochę niewłaściwie wykonane jeśli
chodzi o podłoże i siadły w miejscach kolein. Może gdyby zrobić właściwe podłoże a całe byłyby
przepuszczalne szutrowe to na dzień dzisiejszy może byłoby najrozsądniejsze wyjście i z punktu
widzenia biegaczy i z punktu widzenia ekologii.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Ale też musimy brać pod uwagę matki z dziećmi z wózkami.”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ale jeżeli to jest proste równe,
oczywiście to jest kwestia do dogadania, ale powiem prawdę nie wiem poproszę Pana dyrektora,
żeby odpowiedział jaki mają plan na ten remont.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  powiedziała:  „Ale  i  tak  wielkie  podziękowania,  że  ten  ruch  zostaje  wykonany,
ponieważ  ta  nawierzchnia  sprawia  już  wielu  osobom problem  w  poruszaniu  się.  Dziękuję
bardzo.”
                                                                                                        
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

3) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub rozkładania na
raty  spłaty  oraz  niedochodzenia  należności  pieniężnych  o  charakterze  cywilnoprawnym  i
niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie
– Miasto Płock lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis
i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc
publiczną oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67),
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 2- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

4)  ustanowienia stypendiów artystycznych Prezydenta Miasta Płocka dla młodzieży oraz nadania
regulaminu  konkursu  o  przyznanie  stypendiów  artystycznych  Prezydenta  Miasta  Płocka  dla
młodzieży (druk nr 68),
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,

6



 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

5)  dokonania  oceny  stanu  bezpieczeństwa  przeciwpożarowego  i  zabezpieczenia
przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69).

Pani  radna Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Zachęcam do dyskusji, materiał bardzo istotny w momencie kiedy
jest bezpiecznie wszystko układa się tak jak powinno. Czasami nie zwracamy w ogóle uwagi na
takie drobiazgi, że ktoś przez cały czas czuwa nad naszym bezpieczeństwem dlatego zawsze
będę  podkreślała,  że  to  są  z  jednej  strony  tylko  dokumenty,  ale  z  drugiej  dokumenty
regulujące te nasze bezpieczeństwo, które się przekłada później na praktykę.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

6) przyjęcia pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 2024 roku
(druk nr 70),
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

7) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 2024 roku
(druk nr 71).
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

8)WRZUTKA: w sprawie przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą
Potrzeb Zdrowotnych (druk nr 72). 

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Mieliśmy już możliwość pochylić się nad tym dokumentem a dotyczy
on  przyjęcia Polityki Zdrowotnej Miasta Płocka do 2030 roku wraz z Mapą Potrzeb Zdrowotnych.
Państwo radni czy po zapoznaniu się z tym dokumentem, który bardzo obszernie omawialiśmy na
jednej z komisji mają jakieś uwagi i chcieliby zabrać głos w tym punkcie?”

Pani  radna  Małgorzata  Struzik powiedziała:  „Pani  przewodnicząca,  Szanowni  Państwo
przeczytałam cały ten materiał, ponieważ tak jak Pani przewodnicząca powiedziała był omawiany,
ale  wówczas  chyba  jeszcze  nie  było  takiej  statystyki  pokazującej  jak  reagują  na  potrzeby
zdrowotne nasi mieszkańcy. Ta statystyka jest oparta na populacji 1000 osób mieszkańców miasta
Płocka czyli po tej statystyce możemy określić jakie problemy największe są w mieście Płocku.
Wyraźnie widać z tego opracowania, że mamy duży błogostan psychiczny, fizyczny i społeczny.
Nasi mieszkańcy są szczęśliwi zadowoleni a szczególnie mężczyźni. Kobiety trochę gorzej reagują
na pewne sytuacje a mężczyźni są bardzo zadowoleni są zdrowi. Z tego materiału wynika, że jest
długi czas oczekiwania na specjalistów, ponieważ POZ dobrze działa, mieszkańcy są zadowoleni z
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pracy szpitali  naszych, więc to jest też taka budująca informacja dla radnych miasta Płocka.
Natomiast największy problem jaki pojawił się w tej statystyce, że mamy długi czas oczekiwania
na specjalistów to chyba w całej Polsce jest taki problem. Oczywiście mówimy tu o specjalistów w
podstawowej opiece zdrowotnej na NFZ. Największy problem jaki zauważyłam w tym opracowaniu
to, że niestety brakuje w całej Polsce również to samo się dzieje brakuje oddziałów geriatrycznych
w naszym szpitalu jednym i drugim nie mamy takiego oddziału geriatrycznego brak specjalistów
bo gdyby byli  specjaliści  z pewnością takie oddziały by się pojawiły. Nasze społeczeństwo się
starzeje więc musimy w przyszłości o tym pamiętać, że takie oddziały geriatryczne tworzyć. Taki
drobiazg, który pojawia się w wielu opracowaniach realizowanych przez miasto Płock, że nie jest
znakomita realizacja programów profilaktycznych realizowanych przez samorząd miasta Płocka.
Ciągle się pojawia ta informacja, że nie dociera do dużej populacji ludzi i jest mała znajomość jakie
programy profilaktyczne realizujemy ze środków samorządu miasta Płocka, ale ogólnie materiał
jest  bardzo  czytelny  jasny  i  budujący,  że  mamy  takie  społeczeństwo  o  dobrej  kondycji
psychofizycznej. Dziękuję bardzo.”

Pani radna Daria Domosławska, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej
powiedziała: „Te wszystkie trendy, które widzimy w dokumencie powielają się z trendami, które są
widoczne na terenie Polski jeżeli chodzi o pewne trendy zachorowalności na poszczególne choroby.
Trendem również jest też to, że nasza świadomość działań profilaktycznych dopiero buduje się.
Łatwiej jest zdecydować się na pójście do lekarza jak coś mnie boli, natomiast tłumaczenie nie pal
e-papierosów nie rób czegoś złego nie prowadź siedzącego trybu życia do ludzi nie przemawia
dopiero w momencie kiedy zaczyna nam coś dokuczać, ale myślę, że z roku na rok Pani dyrektor
Busz może potwierdzić,  że ta zgłaszalność na te programy profilaktyki  zdrowotnej  jest  coraz
większa. Są pewne badania chociażby profilaktyki jelita grubego gdzie ciężko jest poddać się
badaniu jeżeli jest ono przekraczające nasze intymne sfery, ale ta świadomość rośnie i myślę, że
między  innymi  dzięki  wydziałowi  zdrowia,  wydziałowi  promocji  będziemy  starali  się  bardziej
docierać do mieszkańców. Moim marzeniem jest to, aby stawiać dalej na profilaktykę rozwijać ją to
jest syzyfowa praca gdyż efekty dopiero będą widoczne po kilku latach. Z wielkim optymizmem, że
uda nam się zrealizować te cele polityki zdrowotnej poddaje pod głosowanie dokument, który
będzie naszym przewodnikiem przez najbliższe lata.”
 
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 6 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 0- brak głosu.

Ad. pkt 7

Sprawy różne.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedziała: „Ja w imieniu swoim i całej komisji wzajemnie przekaże dla Państwa
zdrowych,  bezpiecznych  wakacji  mam  nadzieję  aktywnych,  ponieważ  przed  nami  przerwa
wakacyjna.  My  jako  radni  i  osoby,  które  towarzyszą  naszej  komisji  widzimy  się  podczas
najbliższych obrad sesji rady miasta Płocka a wszystkim Państwu życzę jeszcze raz zdrowia,
bezpieczeństwa i aktywności podczas nadchodzącego urlopu. Dziękuję bardzo.”

Ad. pkt 8

Zamknięcie posiedzenia.  
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Wobec wyczerpania porządku obrad, Pani radna Daria Domosławska, Przewodnicząca Komisji
Edukacji,  Zdrowia i  Polityki  Społecznej zamknęła posiedzenie Komisji,  dziękując wszystkim za
przybycie i udział  w  posiedzeniu.  
Na  tym  protokół  zakończono i podpisano. 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia 
i Polityki Społecznej

    /-/ Daria Domosławska

        
Protokołowała:

/-/ Elżbieta Rzepecka

9


